
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
10. 05. 2017 

Bubenečská kolej 

Zápis provedl: Michal Kothera 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:11 
 
Jozef Šebák se ptá, zda všichni souhlasí s tím, aby předsedal zasedání. (Upozorňuje tak na 
platné znění Jednacího řádu a Stanov. Nikde totiž není uvedeno, že by měl být prezident 
automaticky předsedajícím.) Delegáti mlčky odkývali dodržení nepsané tradice. 

1 Schválení programu schůze 
Jozef Šebák seznamuje delegáty s jím navrženým programem, který byl poslán do konference 
parlamentu. 
 
19:12 Přichází Martin Dendis (HK) 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání dle programu, který byl           
zaslán do konference parlamentu SU ČVUT.” 
OHP: 15; 14:0:1 → Usnesení přijato 
 

2 Představení delegátů 

Představuje se Jakub Rubáš - místopřededa klubu Silicon Hill a nově také zástupce delegáta. 

Probíhá úprava výsledku hlasování o programu. Do hlasování se zapojil i zástupce delegáta             
za ISC (Filip Marek), který byl ale jmenován po termínu a dnes tedy nemá hlasovací právo.                
Původní výsledek hlasování 16; 15:0:1. Všichni účastníci zasedání s opravou souhlasí. 

Kvůli problémům s připojím k Internetu přeskakujeme bod 3 (schválení zápisů) a zařadíme ho              
později. Všichni souhlasí. 

3 Informace z klubů 
Křesťanský klub: nic nového se neděje, pravidelně se scházíme. 
Čajovna: končí semestr, připravujeme se na letní provoz, plánujeme volby, proběhlo hodně            
ochutnávek a několik cestovatelských večerů. 
Silicon Hill: děkujeme za mimořádné zasedání kvůli změně ekonomické činnosti na           
SHOW. Všechny zveme na dnešní akce - probíhá turnaj ve stolním fotbálku a oslava 19 let                
klubu. 
FIT++: účastnili jsme se Cantusu (děkujeme BESTu), účastnili jsme se Crosscampusu           
(umístili jsme se 27. z 43 týmů), připravujeme na léto akci tématicky navazující na              
Technokraty (nejspíš ale jen pro FIT). 
ISC: proběhl International Day, o víkendu bude Erasmus Prague Games, zítra bude            
závěrečná párty - všichni jste zvaní. 
POD: schválili jsme rozpočet, rozšiřujeme pokrytí WiFi, připravujeme úpravy posilovny. 
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BEST: proběhl Cantus a motivační víkend, bude grilovačka, piknik a další akce. 
AVC ČVUT: natáčeli jsme na Majálesu a na Febiofestu. 
SIN: dokončili jsme instalaci nového rádiového spoje mezi kolejí Sinkuleho a Dejvickou,            
proběhlo výjezdko, LAN párty, SinCoolGames spolu s Bubnem, 20. 5. bude MayDej. 
ORLÍK: proběhla LAN párty, oživujeme server po několika výpadcích. 
BUBEN: proběhly SinCoolGames, 20. 5. bude MayDej - je přihlášených hodně soutěžících. 
EFD: probíhají přípravy na seznamovák UZEL, děkujeme za výjezdko SU, uklidili jsme            
sklad. 
HK: omlouváme se za absence na minulých zasedáních, běží nám nový informační systém             
a funguje (připojování na kabel i WiFi), připravujeme několik projektů (rekonstrukce sklepa a             
přesun posilovny, ve stávající posilovně vybudování studovny s projektorem, …), máme           
slíbené peníze od Hlávkovy nadace, studenti dělají bordel na koleji, v sobotu bude             
grilovačka - všichni jsou zváni. Nabízíme tatami - nechce je někdo? 
MK: objednali jsme další nové switche, rekonstruujeme grilcentrum, vyhlásili jsme volby,           
řešíme s kolejí malý tlak vody a studenou teplou vodu. 
IAESTE: s ISC a BESTem proběhl International Day, nabízíme stáže na prázdniny,včera            
proběhla Malta party (vzpomínka na seznamovák), proběhl teambuilding, nabrai jsme nové           
členy, připravujeme průvodce prváka (letos by mělo být trochu víc oddělené to, co dělá SÚZ               
a co kluby SU) - všichni ASAP pošlete podklady. 
odchází Natálie Mikolajová (IAESTE) 
GALIBI: i přes pozastavení pokračujeme v pravidelné činnosti a setkávání a hraní            
deskovek, snažíme se o odpozastavení (dodáváme chybějící dokumenty), připravujeme         
letní sjíždění řeky, chodíme míň do hospod a víc do přírody. 
  

4 Info z Akademického Senátu 
K. Chytrá informuje, že proběhlo (další) hlasování o návrhu na odvolání rektora, které (opět)              
neprošlo. Největší téma následujících zasedání je schvalování vnitřních předpisů. 

5 Schválení zápisů 

Opravujeme pár detailů a hlavičku zápisu z mimořádného zasedání 18. 4. 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Parlamentu 18. 4. 2017            
zaslaný do konference Parlamentu SU ČVUT 9. 5. 2017 se zapracovanými           
připomínkami.” 
OHP: 15; 12:0:3 → Usnesení přijato 
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6 Prezentace výročních zpráv 

Vladimír Jelínek prezentuje výroční zprávu klubu Buben. 

Martin Dendis prezentuje výroční zprávu klubu Hlávkovy koleje. 

Oleksandr Surnin prezentuje výroční zprávu klubu Orlík. 

Lucie Bartůňková prezentuje výroční zprávy (2015 a 2016) klubu Galibi. 

J. Šebák shrnuje stav odevzdání výročních zpráv - chybí prezentace za STOH a ESC, výroční               
zpráva chybí za IAESTE a SPELEO FBMI. 

7 Ekonomická činnost BEST - summer course 
Petr Jirásko představuje ekonomickou činnost. Letní kurz probíhá každý rok, ceny jsou určené 
podle nadnárodního BESTu. S J. Šebákem a pí. Kniewaldovou se řeší dopad EET. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Klubu BEST “Letní          
kurz 2017” ve verzi zaslané do konference Parlamentu 24. 4. 2017.” 
OHP: 15; 15:0:0 → Usnesení přijato 

8 Schválení IP - "Výroční zprávy a hlášení o stavu klubu" 

Jozef Šebák představuje změny, které byly v IP provedeny. Změny byly provedeny na             
výjezdním zasedání SU. 

Marko Žbirka se ptá na povinnost inventarizace. Ze zákona se mají inventarizovat položky nad              
2000. J. Rubáš doplňuje, že Silicon Hill inventarizuje položky nad 500. 

V průběhu vymýšlení nové formulace o inventarizaci J. Šebák upozorňuje na to, že tato forma               
inventarizace je pouze pro interní potřeby a účetní inventarizaci provádí pí účetní            
Kniewaldová. 

Probíhá diskuse o inventarizaci darovaných věcí. Pro nás mají sice pořizovací hodnotu 0, ale              
dle jejich povahy a skutečné hodnoty je vhodné je inventarizovat. 

V dokumentu je odsouhlaseno několik ú/oprav gramatiky, čárek a překlepů. 

Řeší se nová součást výroční zprávy - vize klubu. Dle diskuse a informativního hlasování je               
většina parlamentu pro vyškrtnutí. 

Marko Žbirka by byl rád, kdyby existovala šablona pro hlášení o stavu klubu a výroční zprávu.                
Hlášení o stavu klubu bude nějak formalizováno (s ohledem na NOZ, GDPR, …), výroční              
zpráva má dle IP daný obsah a blíže určená nebude. 
 
Usnesení: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje interní předpis Výroční zprávy a hlášení o            
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stavu klubu zaslaný do konference Parlamentu SU ČVUT 8. 5. 2017 se zapracovanými             
připomínkami.” 
OHP: 15; 11:1:3 → Usnesení přijato 

9 Poměry hlasů ve Shromáždění klubů 
Jozef Šebák představuje návrh na poměry hlasů ve shromáždění klubů tak, jak vzešel z 
výjezdního zasedání SU. Nově se nebude počítat na statisíce dle odvodů, ale bude přesně 
100 hlasů, které se rozdělí mezi kluby. Pro schválení bude vždy třeba nadpoloviční většina 
(51 hlasů). Maximum hlasů bude vždy 100 bez ohledu na to, kolik klubů bude na hlasování 
přítomno. Počty hlasů pro kluby jsou navržené tak, že je matematicky nemožné dostat se 
do stavu 50:50. Silicon Hill byl zastropován tak, aby neměl nadpoloviční většinu, ostatní 
mají hlasy zhruba dle velikosti klubu/odvodů. 
J. Rubáš vyzdvyhuje fakt, že, mají-li o hlasování rozhodnout 2 kluby, musí to být SH a POD. 
Jiná kombinace vyžaduje shodu minimálně 3 klubů. 
O. Hába upozorňuje, že zafixování hlasů může být do budoucna nebezpečné v případě, že 
by se nějak výrazněji změnily velikosti klubů, nebo by se některé kluby sloučily. Dle starších 
předpisů měly hlasovací právo všechny kluby, které platily odvody, dle nových stanov 
hlasují jen kolejní kluby. 
Pokud by došlo k velkým změnám v poměru velikostí klubů, tak se IP a rozdělení hlasů 
změní. 
V případě, že klub nezaplatí odvody za předminulé období, nemá právo hlasovat. Celkový 
počet hlasů ale zůstává 100. 
Situaci, kdy by více klubů nezaplatilo včas a přišlo tak o své hlasovací právo, ani 
neuvažujeme - kdyby k tomu mělo dojít, centrála včas zasáhne a zajistí fungování 
problémových klubů. 
J. Šebák doplňuje, že poměr hlasů není aktuálně definován v žádném předpisu a kvůli 
změnám ve výpočtu hlasů má aktuálně SH ve shromáždění 57 % hlasů. 
L. Koštenský se ptá, zda se jedná o důležitý interní předpis a tedy jej musí schválit 
Shromáždění klubů. Ano, je, a Silicon Hill s jeho zněním souhlasí. 

 
Stránka 4 z 5 



Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
10. 05. 2017 

Bubenečská kolej 

10 Různé 

J. Šebák informuje o změnách minulých a budoucích: 

budeme muset měnit stanovy kvůli změně sídla na CIIRC. (Všichni mají za úkol si              
stanovy přečíst a případně navrhnout nějaké další úpravy.) 

máme (konečně) podepsané nové stanovy od M. Halenky a máme jejich autorizovanou            
konverzi do PDF (= máme je platné i elektronicky). Stanovy jsou založené ve sbírce listin               
spolkového rejstříku. 

Kluby: 
FIT++ bude organizovat narozeniny fakulty 
SIN zvažuje pořízení sauny, POD jim to rozmlouvá 
ostatní nic 

Ondra Hába připomíná nařízení EU GDPR o ochraně osobních údajů. V práci má na starost               
implementaci nařízení do systémů a ví, že to nebude jednoduché. Do 25. 8. 2018 musí všichni                
v EU nařízení splňovat. Ondra navrhuje vznik pracovní skupinky v rámci SU, která se bude               
tímto problémem zabývat. Naštěstí je český zákon o ochraně osobních údajů dost tvrdý, takže              
se pro ČR moc nemění. Nově je ale posílené právo na zapomnění (kde ale nikdo nemyslel na                 
zálohy systémů) a povinnost informovaného souhlasu se zpracováním osobních údajů. 

Informace prezidenta: 

- pokud chcete něco řešit, tak to řešte včas a ideálně e-mailem, 
- na SU wiki vzniká přehled předsedů a platnosti jejich jmenovacích dekretů, všichni            

předsedové nechť nahlásí datum vzniku jejich mandátu a datum podpisu jejich           
jmenovacího dekretu, 

- řeší se rámcová smlouva s ČVUT 
- probíhají schůzky s rektorem a prorektory, 
- dnes byla technická schůzka se SÚZem, VICem a pror. Čermákem, 
- s kvestorem je třeba dořešit “finanční” stránku smlouvy, 
- nově by měl vzniknout IT “řídící orgán”, který by se měl několikrát ročně potkávat              

a řešit další rozvoj sítí a systémů, 
- proběhl Majáles, kde jsme zajišťovali ČVUT zónu, 

- ČVUT má královnu, 
- proběhlo výjezdní zasedání SU, 
- kvůli stěhování rektorátu ČVUT se stěhujeme i my a bude se nám měnit sídlo 
- před příští schůzí PAR by mělo proběhnout shromáždění klubů aby se na PAR mohli              

volit členové Kontrolní komise 
- členové budou muset nově být zapsaní ve spolkovém rejstříku. 

Konec zasedání 21:21 

Zapisovatel: Michal Kothera 

Ověřovatel: Jozef Šebák 
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